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1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16.05.

2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan Vilhelmiina Kivioja
Sihteeriksi valitaan Marilla Timonen

Läsnäolijat:
Vilhelmiina Kivioja Puheenjohtaja
Marilla Timonen Sihteeri
Fanni Silvén
Rosa Myllysilta
Åsa Pihlström
Marimilla Hietava
Veera Känsälä
Emma Salli
Emilia Hautamäki
Säde Lappalainen Etänä Zoomin kautta
Lilja Paakkanen Etänä Zoomin kautta
Tuomas Massa Etänä Zoomin kautta 1-8.1.



3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös:
Hyväksytään esityslista seuraavin muutoksin:
Lisätään kohta “11.4. Haalareiden hinnan päättäminen”
Lisätään kohta “18. Yhdistyksen ylimääräisen kokouksen ajankohdan päättäminen”
Lisätään kohta “12.7. Tapahtumavastaavien tulostussaldoon budjetointi”
Lisätään kohtaan 7.3. “ja budjetointi”
Lisätään kohtaan 8.1. “Ja budjetointi”

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen
tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Hyväksytään pöytäkirja 15/2023.

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu: 30.8. TREY:n järjestämä fuksisuunnistus, tuutorit pitivät Reettoreiden rastia
31.8. Järjestettiin ensimmäistä kertaa yhteinen fuksitapahtuma Autekin kanssa.



4.9 Vujutiimin syksyn aloitusmiitti
4.9. Järjestettiin perinteinen aloitusristeily, jonne osallistui yhteensä 45 reettoria.
4.9. Tapahtumatiimin syksyn aloitusmiitti
5.9. Laitettiin fuksien haalarit tilaukseen.
6.9. Hallitus virkistäytyi rennon hengailun merkeissä.
7.9. Vujutoimari Emma, puheenjohtaja Vilhelmiina, varapuheenjohtaja Åsa ja
yrityssuhdevastaava Emilia kokoustivat vuosijuhlien kunniamerkkeihin ja vieraslistaan liittyen.
7.9. Järjestettiin reettoreiden ja vostokin yhteiset fuksibileet, joissa reettorit voittivat tuolileikin jo
kolmatta vuotta putkeen.
8.9. Mentorointiohjelman avajaiset järjestettiin Lyhdyssä. Paikalla oli 12 osallistujaa paikan
päällä ja kolme etänä.
11.9 Vujutiimin 5. Kokous
11.9. Järjestettiin toista kertaa Herwanta Häppeninki yhdessä Skillan ja SOS:in kanssa
11.9. Hallituslaisista Lilja Paakkanen, Veera Känsälä, Fanni Silvén ja Säde Lappalainen olivat
edustamassa YHVI-fuksisitseillä Lappeenrannassa.
12.9. Rehtin toimittajahaku loppui, 4 uutta toimittajaa. Tällä hetkellä siis 18 toimittajaa plus
päätoimittajat.

Päätös: Esityksen mukaan

7. Talousasiat

Tilillä nyt: 17 767,53€
Käteiskassassa nyt: 520,15€

7.1. Lisätalousarvio
Esitys: Tuodaan hallituksen tietoon, että lisätalousarvion suunnittelu on aloitettu ja se
olisi tarkoitus hyväksyä yhdistyksen ylimääräisessä kokouksessa lokakuun alussa. Mikäli
omaan budjettiin on tulossa muutoksia asiasta keskustellaan ja sovitaan talousvastaavan
kanssa. Lisätalousarviota on tarkoitus tarketalla hallituksen kokouksessa 25.9.

Keskustelu: Reettorit ry:n taloutta on haastava arvioida kasvavan rahaliikenteen vuoksi.
Sekä menot että tulot ovat kasvaneet, joten olisi hyvä päivittää talousarviota tarkemmaksi
vastaamaan nykyhetkeä. Talousvastaava tuo ensimmäisen version lisätalousarviosta
seuraavaan kokoukseen hallitukselle, ja esittelee lopullisen version yhdistyksen
ylimääräisessä kokouksessa.



Päätös: Esityksen mukaan.

7.2. Tiedekunnan avustuksen käyttökohde
Esitys: Tiedekunta myöntää vuosittain rahallista tukea järjestöille jäsenmäärien
mukaisesti ja tänä vuonna Reettoreille myönnetään 500e. Jotta rahat saa käyttöön, tulee
meidän toimittaa rahankäyttösuunnitelma. Puheenjohtaja ja Talousvastaava esittävät, että
500e käytetään Pikkujouluihin. Raha tulee käyttää tämän kalenterivuoden aikana ja sen
käytöstä toimitetaan raportti tammikuun loppuun mennessä.

Keskustelu: Pikkujoulut ovat perinteisesti olleet jäsenistölle ilmaiset, joten se voisi olla
tapahtumana hyvä käyttökohde rahalle. Kokouksessa kannatetaan ideaa.

Päätös: Päätetään käyttää tiedekunnan avustus 500 euroa pikkujouluihin.

7.3. Haalarimerkkien tilaus ja budjetointi
Esitys: Nätti ja hyvä panee sekä nälkänen ja epätoivonen -haalarimerkkejä on mennyt
kesän ja alkusyksyn aikana Kide.appissa paljon (esim. Njhp 440kpl), joten varasto kaipaa
täydennystä. Njhp on varastossa noin 200kpl ja nje 200kpl. Ehdotetaan, että merkkejä,
etenkin njhp:ta tilattaisiin runsaasti lisää, jotta pystytään vastaamaan tulevan
tiktok-julkaisun mahdollisesti tuomiin kasvaviin tilausmääriin.

Keskustelu: Merkkejä menee! Muita merkkejä on suhteellisen hyvin jäljellä, mutta
etenkin Njhp-merkkiä tulisi tilata paljon, lisäksi jonkin verran nje-merkkiä. Keväällä
tilattiin tuhat kpl Njhp-merkkiä, ja nyt voitaisiin tilata uudestaan sama määrä. Viimeksi
kpl-hinnat olleet 0,53€ njhp = 530€ (1000kpl)
0,59€ nje = 177€ (300kpl)
Yht. noin 707€

Päätös:
Tilataan 1000kpl/ Nätti ja hyvä panee -haalarimerkkiä
300kpl/ Nälkänen ja epätoivoinen -haalarimerkkiä
Budjetoidaan haalarimerkkien tilaukseen 750 euroa.



7.4. Sitsilaulukirjojen tilaus
Esitys: Sitsilaulukirjoja riittää juuri ja juuri uusille fukseille, ja varastoa voisikin
täydentää. Laulukirjoja tarvitaan muutama enemmän kuin opiskelijoita otetaan sisään,
jotta laulukirjan kadottaneillekin riittää.

Keskustelu: Laulukirja tulisi muokata selkeämpään versioon, eli muokata numerointi,
typot, kilpailuttaa. Kulttuurivastaava Emilia voisi tehdä tämän selvitystyön.

Päätös: Kulttuurivastaava lähtee selvittämään laulukirjan tilannetta.

8. Rehti-lehti
Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioita päätoimittajien johdolla.

Keskustelu: Rehtin syyshaku päättyi ja toimitukseen liittyi neljä uutta jäsentä.
Rehtin ensimmäinen kokous alkaa hetken kuluttua tänään. Toimintaa on muutenkin
aikataulutettu syksylle. Nettisivuille siirtyminen kysymys. Vujusisältöä Rehtiin!

Päätös: Esityksen mukaan.

8.1. Graafikon palkkaus ja budjetointi
Esitys: Palkataan graafikko syksyn lehdelle. Esitetään karkeasti budjetoitavaksi 100-200€

Keskustelu: Lehden taittamiseen tarvitaan avuksi graafikkoa, jolloin lehden kokoaminen
valmiiksi helpottuu huomattavaksi toimitukselle. Itse taittaminen on koettu toimivaksi,
mutta sujuvoittamisen ja käytännön työn kannalta osaavampi apukäsi on tarpeen.

Päätös: Budjetoidaan 200 euroa graafikon palveluihin Rehtiin.

9. Vuosijuhlat
Esitys: Keskustellaan vuosijuhliin liittyvistä ajankohtaisista asioista
vuosijuhlatoimihenkilöiden johdolla.



Keskustelu: Vujuista kokoustettiin ja jaettiin tehtävärooleja maanantaina. Nakkilaisten ja
juontajien haut alkavat seuraavalla viikolla. Kutsuvierasilmottautuminen alkaa myös
seuraavan viikon maanantaina, ja on auki kaksi viikkoa. Tämän jälkeen aukeaa
ilmottautuminen muille. Tiimin kanssa työskentely sujuu hyvin :) Vujutoimarit
keskustelee budjettihommista puheenjohtajiston ja talousvastaavan kanssa.

Päätös: Esityksen mukaan.

9.1. Kunniamainintojen saajat
Esitys: Vuosijuhlilla jaetaan tänä vuonna ansiomerkkejä sekä K.U.M.I.A.N.K.K.A
mainintoja. Jäsenistöllä on ollut noin viikko aikaa ehdottaa henkilöitä kunniamainintojen
saajiksi. Esitämme jaettavaksi 3-4 ansiomerkkiä, sekä 5-6 K.U.M.I.A.N.K.K.A:a.

Keskustelu:
Ansiomerkin kuvaus: Ansiomerkin saajaksi sopii henkilö, joka on vienyt yhdistyksen
kulttuuria ja toimintaa eteenpäin. Ansiomerkin myöntämisperusteena on jäsenen
osoittama pitkäjänteinen ja pyyteetön työ yhdistyksen hyväksi. Ansiomerkki voidaan
myöntää ansioituneelle yhdistyksen varsinaiselle, kannatus- tai kunniajäsenelle.
Ansiomerkki voidaan myöntää myös yhdistyksen entiselle jäsenelle, joka on toiminut
ansiokkaasti yhdistyksen hyväksi ollessaan toiminnassa mukana tai yhdistyksestä
eroamisen jälkeen.

Ansiomerkin saajaksi on ehdotettu mm. Entisiä hallitusaktiiveja, mentorointiohjelman
mentoriaktiivia. Pohditaan, että ehdokkaista ansiomerkin saajaksi erottuu vankka
hallitustausta isossa roolissa kuten järjeston puheenjohtajuus tai muu työ opiskelijoiden
eteen.

Kokouksessaa ehdotetaan forms-lomakkeen kautta tulleiden ehdokkaiden lisäksi myös
oppiaineen apulaisprofessoria Leena Mikkolaa aktiivisesta työstä opiskelijoiden ja
henkilökunnan välillä.

K.U.M.I.A.N.K.K.A.:aan oikeutettu yhdistyksen jäsen on Kunniakkaan Uskollinen,
Mahdottoman Inspiroiva, Aina Nakkien Kimpussa Koska Ainejärjestö.
K.U.M.I.A.N.K.K.A. voidaan myöntää
henkilölle, joka on ollut erityisen aktiivinen toimija yhdistyksessä, edustanut
yhdistystä menestyksekkäästi tai tehnyt yhdistyksen kannalta merkittävän teon sekä
käyttäytynyt kunnianosoituksen arvokkuutta vastaavalla tavalla.



Kunnianosoituksen saajaksi on ehdotettu jälleen ahkeria ja loistavia aktiiveja Reettorit
ry:n jäsenistöstä. Ehdokkaiden osaamisala on laaja mm. Järjestön sosiaalisen median,
tuutoritoiminnan, tai muun toiminnan parissa. Päätöksissä on kunnioitettu
oma-aloitteisuutta myös normaalin toiminnan raameja laajentavan toiminnan kautta.

Päätös:
Reettoreiden 42. Vuosijuhlilla palkitaan ansiomerkillä seuraavat henkilöt: Inga Ryhänen,
Saara Nissi, Hannu Pitkänen ja Leena Mikkola.

K.U.M.I.A.N.K.K.A. maininnalla palkitaan seuraavat henkilöt: Maiju Asuja, Reetta
Sihto, Henna Alanko, Venla Laine ja Ida Seluska.

9.2. Vuosijuhlien hinta ja peruutusehdot
Esitys: Olemme laskeneet, miten eri hintavaihtoehdot vaikuttavat vujujen budjettiin, ja
esitämme vujujen hinnaksi jäsenille 90€ ja muille 100€. Hinta pysyisi siis edellisistä
vujuista samana. Peruutusehdoksi ehdotamme, että rahat saa takaisin lääkärintodistusta
vastaan.

Keskustelu: Ehdotetut pääsymaksut kattaisivat vuosijuhlien kuluja, joiden olisi tarkoitus
päästä mahdollisimman lähelle tasatilannetta. 40. Vuosijuhlien pääsymaksut ovat olleet
samalla tasolla, ja nämä myös vastaavat muiden ainejärjestöjen hintatasoa. Peruutusehto
nähdään kohtuulliseksi.

Päätös: Vuosijuhlien pääsylipun hinta päätetään jäsenistölle 90€, ei-jäsenelle 100€ ja
lipusta voi saada rahat takaisin vain lääkärintodistusta vastaan.

9.3. Ansiomerkkeihin budjetointi
Esitys: Vuosijuhlilla jaettavia ansiomerkkejä täytyy tilata lisää. Ansiomerkit tilataan
Hyrsky Oy:ltä, josta ne on hankittu myös edellisille, vuoden 2021 vuosijuhlille.
Ansiomerkkien hinta on 20€/kpl ja niitä tilataan tänä vuonna yhteensä 4 kpl.
Budjetoidaan ansiomerkkeihin kuitenkin 100€, sillä mahdolliset postikulut eivät ole vielä
selvillä.

Keskustelu: Ansiomerkkejä 4 x 20€ = 80€ + postikulut.

Päätös: Budjetoidaan ansiomerkkejen tilaamiseen 100 euroa.



10. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka
Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutus- ja sosiaalipoliittisista asioista koulutus- ja
sosiaalipoliittisten vastaavien johdolla.

Keskustelu: Kopo-rintamalla kaikki ok. Haluttaisiin jatkaa apulaisprofessori Leena
Mikkolan aloittamaa perinnettä kahvitteluista hallituksen ja henkilökunnan välillä töihin
palanneen professori Pekka Isotaluksen kanssa. Ajankohdaksi ehdotetaan 27.9. Klo 14.
Sopo-jutut myös kunnossa.

Päätös: Esityksen mukaan.

10.1. Uusi ITC-tiedekunnan kattojärjestö suunnitteilla
Esitys: Transla on ollut yhteyksissä uuden ITC-tiedekunnan kattojärjestön perustamisen tiimoilta.
Keskustellaan siitä, miltä tällainen meistä kuulostaa.

Keskustelu: ITC-kattojärjestö? Edellinen on lopetettu muutama vuosi sitten, siihen on
syynsä, ja on todettu, että uuden perustaminen ei ainakaan vielä ole tarpeellinen.
Kuitenkin ITC:n tiedekunnan alaisuudessa olevien alojen järjestöille on perustettu uusi
Telegram-ryhmä, jossa pystytään vaihtamaan informaatiota eri järjestöjen välillä.

Päätös: Esityksen mukaan.

10.2. Lokakuun Reettorikahvit
Esitys: Keskustellaan lukuvuoden ensimmäisten Reettorikahvien ajankohdasta.

Keskustelu: Seuraavat Reettorikahvit ovat tiistaina 10.10. Klo 10-11. Voitaisiin lisätä kahvitteluun
uusille opiskelijoille kohdistettua materiaalia “Keltanokkakahvit” tyyppisesti. Sivuaineinfo
fukseille erikseen (etänä?). Uuden OPS:in kuulumiset kiinnostaa.

Päätös: Esityksen mukaan.



11. Sidosryhmät ja yritysyhteistyö

Esitys: Keskustellaan sidosryhmä- ja yhteistyökuvioista sidosryhmävastaavan ja
yrityssuhdevastaavien johdolla.

Keskustelu: Kauden 2023-24 mentorointiohjelma on startattu, ja avajaistapahtuma sujui
hyvin! Työelämäviikosta kokoustetaan huomenna. Haalarit on tilattu. Keskitytään
enemmän vuosijuhlayhteistöihin tästä eteenpäin. Yritetään napata Rehtin toimituksesta
sponssi-aktiiveja.

Päätös: Esityksen mukaan.

11.1. Haalarimainossopimus T. ja J. Kivioja Oy:n kanssa
Esitys: T. ja J. Kivioja maksaa sovitun summan, 140 euroa Reettorit ry:lle. Vastineeksi
heidän logonsa painatetaan ensi syksyn uusien opiskelijoiden haalareiden etupuolelle
paikalle nro 2.

Päätös: Esityksen mukaan.

11.2. Haalarimainossopimus Soft Diamond Oy:n kanssa
Esitys: Soft Diamond Oy maksaa sovitun summan, 200 euroa Reettorit ry:lle. Vastineeksi
yrityksen Foracer logo painatetaan haalaripaikalle nro 8 haalareiden etupuolelle ensi
syksyn uusien opiskelijoiden haalareihin.

Päätös: Esityksen mukaan.

11.3. Haalarimainossopimus Kehäykkönen Oy:n kanssa
Esitys: Kehäykkönen Oy maksaa sovitun summan, 140 euroa Reettorit ry:lle. Vastineeksi
heidän logonsa painatetaan haalaripaikalle nro 1 haalareiden etupuolelle syksyllä 2023
aloittavien uusien opiskelijoiden haalareihin.

Päätös: Esityksen mukaan.



11.4 Haalareiden hinnan päättäminen
Esitys: Päätetään hinta haalareille, ehdotetaan hinnaksi jotain 28-30e väliltä.

Keskustelu: Haluaisimme laskea hintaa fukseille saavutettavammaksi, ja järjestön
talousliikenne sallii tämän. Reettorit ry sponsoroi noin puolet haalareista, ja loput
yhteistöistä ohjataan esimerkiksi vuosijuhlien rahoittamiseen. 30 euroa koetaan hyväksi
hinnaksi, ja hintakehityksen toivotaan jatkavan alaspäin. Haalareiden hinnasta n.72€
Reettorit maksavat tällöin n. 42€.

Päätös: Tämän lukuvuoden haalareista opiskelijoille tulee maksettavaksi 30€/haalari.
Reettorit ry maksaa loput.

12. Tapahtumat
Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla. Käydään läpi.

Keskustelu: Happrojen viestintä ollut huonoa. Reettoreiden lippukiintiö on Nokia-arenan
katsomoon, kaikki liput menivät n. 15 minuutissa. Mustahaalarisitseistä on kokoustettu.
Ruskaretki tulee 25.9. Pikkujoulujen päivämääräksi ehdotetaan torstaita 7.12., joiden
jälkeen järjestetään vuoden viimeiset Haalaribileet. Toinen mahdollinen päivämäärä olisi
29.11./30.11.
16.11. Sitsit Parkun kanssa mahdollisesti Tampereella?

Päätös: Esityksen mukaan.

12.1. Yhteislähtö liikuntavuoroon
Esitys: Järjestetään hyvinvointivastaavan johdolla yhteislähtö liikuntavuoroon Atalpalla
maanantaina 2.10 Klo 20.15-22.00. Tarkoituksena innostaa niin fukseja kuin
vanhempiakin opiskelijoita osallistumaan yhteiselle vuorolle.

Keskustelu: Kaikki liikkumaan jee. Mainostetaan liikuntavuoroa uusillekin.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.2. Hyvä teko -tapahtuma



Esitys: Ympäristövastaava ja sopo järjestävät Reettoreiden Hyvä teko -tapahtuman
ympäristöteemalla keskiviikkona 27.9. Tapahtumassa ideana tehdä yhdessä hyvää keräten
roskia keskustan alueelta ja lopuksi kokoontua yhdessä nauttimaan pullakahveja
yliopistolle. Budjetoidaan tapahtuman järjestämiseen 30 euroa jätesäkkejä, kumihanskoja
ja pullakahveja varten.

Keskustelu: Säde ja Lilja ovat hyvinä ihmisinä järjestäneet ympäristöteemaisen
tapahtuman, jossa kerätään roskia Tampereen keskustasta. Tämän jälkeen kokoonnutaan
pullakahveille esimerkiksi Lyhtyyn. Voidaanko pelillistää tämä, voisi innostaa jäsenistöä
mukaan tapahtumaan? Kilpailun meininkiä esim. Reettorimerchin voimin.
Tampereella toimiva Ekokumppanit antaa lainaan 30 pihtiä roskien poimimiseen.

Päätös: mBudjetoidaan Hyvä teko -tapahtuman mahdollistamiseen 30 euroa ja käytetään
palkintoina omia tuotteita.

12.3. Yle Perjantain yhteislähtö

Esitys: Keskustellaan kulttuurivastaavan johdolla syksyn yhteislähdöistä Yle Perjantain
kuvauksiin. Emilia ehdottaa ensimmäisen yhteislähdön ajankohdaksi pe 13.10.2023.

Keskustelu: Kyseinen perjantai on Happrojen jälkeinen perjantai klo 16:30. Toivotaan,
että mahdollisimman moni pääsee!

Päätös: Järjestetään yhteislähtö Yle Perjantaihin pe 13.10.2023.

12.4. Reettorit tekee käsillä -tapahtuma

Esitys: Keskustellaan kulttuurivastaavan johdolla käsityötapahtuman järjestämisestä ja
sen ajankohdasta. Tällä hetkellä lokakuun lopulle on kaavailtu pientä kynttilätyöpajaa.

Keskustelu: Maanantai 30.10. Olisi mahdollinen päivä työpajalle. Tarvikkeisiin tarvitsisi
pienen summan. Mahdollisesti tapahtuma voitaisiin järjestää myös jossain tarkoituksessa
sopivassa maksullisessa tilassa.

Päätös: Kulttuurivastaava jatkaa tapahtuman suunnittelua.



12.5. Fuksisitseihin lisäbudjetointi

Esitys: Fuksisitsien budjetti on nyt laskettu ja sitseihin tarvitsisi budjetoida 70€ lisää.

Keskustelu: Järjestelyihin tarvittaisiin hieman lisää rahaa mm. Kartongin ja Gambinan
ostamiseen.

Päätös: Budjetoidaan fuksisitseihin 70 euroa lisää.

12.6. Ruskaretkeen budjetointi

Esitys: Ajatuksena tarjoilla viime vuoden tapaan vaahtokarkkia, johon haluttaisiin
budjetoida 15€.

Keskustelu: Vaahtokarkkeja olisi kiva napostella retkeillessä.

Päätös: Budjetoidaan 15 euroa vaahtokarkkeihin.

12.7. Tapahtumavastaavien tulostussaldoon budjetointi

Esitys: Tapahtumavastaavat tarvitsevat esim. Plaseerauskortteja varten tulosteita.
Esitetään 5e budjetoitavaksi.

Keskustelu: Kannatetaan.

Päätös: Budjetoidaan 5 euroa tapahtumavastaavien tulostussaldoon.

13. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan syksyn tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: Reettorit edustivat TREY:n fuksisuunnistuksessa, rastista pidettiin.
Seuraavana päivänä Autekin kanssa yhteistapahtuma uudella konseptilla, päätyivät sateen
takia Semaforiin puiston sijaan. Seuraavalla viikolla oli fuksibileet, reettorit voittivat
tuolileikin jee! Tänä vuonna oli enemmän tuomaritoimintaa, siitä tykättiin, peli pysyi



puhtaana. VIMO:n pihapelipäivä on tulossa ensiviikolla, jatkot Hämpin kattosaunalla.
Hervantahäppeninki meni hyvin, vähän vähemmän osallistujia tänä vuonna.
Tuutoroinnin budjettia voitaisiin tarkastella seuraavan vuoden talousarviossa.

Päätös: Esityksen mukaan.

13.1. Fuksiaiset
Esitys: Keskustellaan fuksiaisten uudesta päivämäärästä ja mahdollisista rasteista.

Keskustelu: Fuksiaisten päivämäärää siirretään alkuperäiseen, sillä maauimala suljetaan
jo seuraavan viikon jälkeen. Puheissa oli tapahtuman siirtäminen myöhemmäksi 26.9.,
mutta fuksiaiset järjestetäänkin jo tiistaina 19.9 alkuperäisenä päivänä. Maauimalan
varausta selvitellään vielä, heiltä palataan toivottavasti asiaan pian. Muuten tulee keksiä
uusi paikka fuksiaisten kasteeseen. Jatkot TOAS Ilmarissa, ja Heidi’s kysellään. Rasteja
on tulossa eri toimijoilta, kuten tuutoreilta, Ydinviestiltä ja hallitukselta.

Päätös: Esityksen mukaan.

14. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista.

Keskustelu: Viestintä sujuu hyvin, aikataulut ja muut kunnossa. Tiktokia ja Instagramia
voi ottaa haltuun eri tiimit ja toimijat.

Päätös: Esityksen mukaan.

15. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista.

Keskustelu: Talousvastaava ilmoittaa kannatusjäsenyyden mahdollisuudesta vaihtareille.



Päätös: Esityksen mukaan.

16. Syyskokouksen päivämäärän päättäminen
Esitys: Päätetään päivä yhdistyksen sääntömääräiselle syyskokoukselle. Ehdotetaan
päiviä 20.11., 21.11., 22.11., 27.11., 28.11. tai 29.11.

Keskustelu: Näillä näkymin parhain päivä syyskokoukselle voisi olla maanantai 27.11.
Tätä ennen järjestetään ainakin pieni Hae hallitukseen -kamppis somen ja tapaamisen
merkeissä!

Päätös: Sovitaan syyskokouksen ajankohdaksi maanantai 27.11.2023.

17. Saapuneet vuosijuhlakutsut
Esitys: Olemme saaneet kutsun TREYn 5. Vuosijuhlille. Kutsu on yhdelle ja juhlat
järjestetään 14.-15.10. Hinta ylioppilaskunnan jäsenelle on 100e. Keskustellaan
halukkaista lähtijöistä. Lisäksi Parkulta on tullut save the date vujuille 27.-28.10.

Keskustelu: Vuosijuhlia on tulossa! Ei päätetä vielä tarkalleen edustajaa TREY:n
vuosijuhlille, mutta alustavasti puheenjohtaja Vilhelmiina voisi mennä paikalle.
Pohditaan Parkun vuosijuhlien edustajia kun kutsu tulee, mutta kiinnostuneita on.

Päätös: Esityksen mukaan.

18. Yhdistyksen ylimääräisen kokouksen
ajankohdan päättäminen

Esitys: Päätetään päivämäärä yhdistyksen ylimääräiselle kokoukselle.

Keskustelu: Tarvitaan yhdistyksen kokous, johon koko jäsenistö kutsutaan, jotta voidaan
esitellä lisätalousarvio. Ehdotetaan päivämääriä 2.10., 3.10., 4.10., 10.10., ja 11.10.

Päätös: Päätetään yhdistyksen ylimääräisen kokouksen ajankohdaksi ma 2.10. Klo 16.



19. UDK:n vuosijuhlalahjaan budjetointi

Esitys: Budjetoidaan UDK:n vuosijuhlalahjaan 15€.

Keskustelu: Kannatetaan.

Päätös:Budjetoidaan 15 euroa UDK:n vuosijuhlalahjaan.

20. META
Ruskaretki ja halko ovat samaan aikaan 25.9., aikaistetaanko halkoa, jotta myös
hallituslaiset kerkeävät sinne? Uusi aika on samana päivänä klo 12:30.
9.10. Työelämäviikon Helsinki-päivä menee halkon kanssa päällekkäin, ja siirretään se
keskiviikolle 11.10. Klo 12:30.
Hallituksen kämppäapprot seuraavan viikon keskiviikkona jeeee!

21. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 19.21.

Pöytäkirja hyväksytty
25.9.2023
Tampere

Vilhelmiina Kivioja Marilla Timonen
Puheenjohtaja Sihteeri


